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تحـرك بأمان !
Move safely!
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من نحن  

شركة اتحاد الجزيرة العربية هي شركة سعودية بدأت مسيرتها في عام
صة في تزويد المباني السكنية والتجارية والصناعية بحلول 2015م، متخصّ
متكاملة تشمل توريد وتركيب وصيانة وتحديث المصاعد والسلالم المتحركة،
ات مكافحة الحريق والسلامة. نعمل في مختلف إلى جانب توفير أنظمة ومعدّ
رة وحلولاً م لعملائنا تقنيات متطوّ مناطق المملكة العربية السعودية لنقدّ
ع بخبرة عالية. كما نلتزم في كل مرحلة ل يتمتّ ذكية، وذلك عبر فريق عملٍ مؤهّ
ا على سلامة الأفراد والممتلكات وحماية بأعلى معايير الجودة العالمية، حرصً

المنشآت.

Union of Arab Al Jazira is a Saudi company founded in 2015. We
provide integrated solutions for residential, commercial, and
industrial buildings, including the supply, installation, maintenance,
and modernization of elevators and escalators, along with fire
protection and safety equipment. Through a highly qualified and
experienced team operating across all regions of Saudi Arabia, we
offer advanced technologies and smart solutions. We are
committed to maintaining the highest quality standards to ensure
the safety of our clients as well as the protection of their property
and facilities.

Who Are We 



رؤيتنا
أن نكون الشركة الرائدة في المملكة العربية السعودية
في حلول المصاعد والسلالم المتحركة أنظمة ومعدات

مكافحة الحريق والسلامة، وذلك من خلال تقديم خدمات
عة ي احتياجات عملائنا المتنوّ متكاملة عالية الجودة تلبّ

عاتهم. وتتجاوز توقّ

To be the premier provider of elevator, escalator, Fire
Fighting and Safety Systems solutions in  Saudi Arabia,

offering comprehensive, high-quality services that
address our clients’ diverse needs and exceed their

expectations.

Vision



رسالتنا 

نسعى الى تقديم حلول شاملة وعالية الجودة في مجال
المصاعد والسلالم المتحركة وأنظمة الحريق والسلامة،
معتمدين على أحدث التقنيات وفريق عمل ذو كفاءة

عالية لتحقيق رضا عملائنا وضمان راحتهم وسلامتهم.

We strive to provide integrated high-quality solutions
for elevators, escalators, firefighting, and safety
systems. We rely on the latest technology and a highly
efficient team to satisfy our customers and ensure
their comfort and safety.

Our Mission



نــا قيمُ

الاحترافية 
Professionalism

الالتزام
Commitment 

التطوير 
Improvement

Our Values



معتمدين من
Certified by





 الصيانة وخدمة ما بعد البيع
Maintenance and after-sales service

Our Services

خدمات المصاعد
Elevators Services 

خدمات السلالم المتحركة
Escalator Services

أنظمة ومعدات مكافحة الحريق والسلامة
Fire Fighting and Safety Systems

خدماتنا



م خدمة متكاملة للمصاعد بمختلف أنواعها، بما في ذلك نقدّ
اب، ومصاعد البضائع، والمصاعد البانورامية. نلتزم مصاعد الركّ
ر بأعلى معايير السلامة والجودة في التوريد والتركيب، ونوفّ
برامج تحديث مستمرة لضمان أفضل أداء وإطالة عمر المصاعد،
إلى جانب الصيانة الدورية للحفاظ على كفاءة التشغيل وراحة
ا لشركة Fuji، مما ا معتمدً المستخدمين. كما نفخر بكوننا موزعً
يتيح لنا تقديم أحدث التقنيات والحلول الذكية لضمان تجربة

سلسة وموثوقة في كافة المباني والمنشآت.

We offer a holistic range of elevator services covering various
types, including passenger, freight, and panoramic. Upholding
the highest safety and quality standards in supply and
installation, we also provide modernization programs to ensure
optimal performance and extend the lifespan of the elevators,
alongside regular maintenance to maintain operational
efficiency and enhance user comfort. As an authorized
distributor of Fuji, we are proud to deliver cutting-edge
technologies and innovative solutions, ensuring a seamless and
reliable experience in all buildings and facilities.

Elevators
المصاعد





مصعد الخدمة والطعام
Food & Services Elevator

مصعد بانوراما
Panorama Elevator

مصعد المنازل والمباني السكنية
Residential buildings Elevator



مصعد الركاب
Passengers Elevator

مصعد المستودعات
Warehouse Elevator

مصعد ذوي الاحتياجات الخاصة
Special Needs Elevator



السلالم المتحركة

م خدمات شاملة للسلالم المتحركة، تشمل التوريد والتركيب والصيانة نقدّ
والتحديث، مع الالتزام بأعلى معايير السلامة والجودة في كل خطوة. نستخدم أحدث
ل مريحة وآمنة للمستخدمين، إلى جانب برامج التقنيات والمواد لضمان تجربة تنقّ
صيانة دورية وخطط تحديث تهدف إلى تعزيز كفاءة السلالم المتحركة وإطالة

عمرها الافتراضي.

We provide comprehensive escalator services, including supply, installation,
maintenance, and modernization, while upholding the highest safety and
quality standards at every stage. Leveraging the latest technologies and
materials ensures a comfortable and secure experience for users. Additionally,
we offer regular maintenance programs and modernization plans designed to
enhance escalator efficiency and extend its service life.

Escalator



 صور السلالم
المتحركة
Escalator



أنظمة ومعدات مكافحة الحريق والسلامة
Fire Fighting and Safety Systems



Installation التركيب

Maintenance الصيانة

Accreditation اعتماد

Supply التوريد

نوفر مجموعة متكاملة من أحدث أجهزة ومعدات مكافحة الحرائق، من أفضل الشركات
العالمية، وتشمل كواشف الدخان والحرارة، وأنظمة الإنذار والإطفاء، ومخارج الطوارئ،

بالإضافة إلى معدات الإطفاء اليدوية.
 We offer a wide range of the latest firefighting equipment sourced from leading
global manufacturers, including smoke and heat detectors, alarm and extinguishing
systems, emergency exits, and manual firefighting tools.

يقوم فريقنا من الفنيين ذوي الخبرة العالية بتركيب أنظمة مكافحة الحرائق بدقة
واحترافية، مع ضمان الامتثال لأعلى معايير السلامة.

Our team of highly experienced technicians installs fire protection systems with
precision and professionalism, ensuring compliance with the highest safety
standards.

نمنحك اعتماد الدفاع المدني لمنشأتك لتصبح مرخصة من الدفاع المدني.
We grant you Civil Defense accreditation for your facility to become licensed
by Civil Defense.

نحرص على تقديم خدمات صيانة دورية لجميع أنظمة مكافحة الحرائق التي نقوم بتركيبها،
بهدف ضمان استمرار كفاءتها وفعاليتها على مدار الساعة. ويشمل ذلك إجراء فحوصات

دورية واختبارات أداء للتأكد من جاهزية الأنظمة.
We prioritize delivering routine maintenance services for all fire protection systems we
install, ensuring they maintain continuous efficiency and effectiveness. This process
includes regular inspections and performance tests to confirm the systems are always
ready.







 الصيانة وخدمة ما بعد البيع 
Maintenance and after-sales service

تقدم شركة الجزيرة العربية خدمات صيانة شاملة لجميع أنواع المصاعد والسلالم المتحركة وأنظمة معدات الحرائق والسلامة،
مع إمكانية توفير قطع الغيار بواسطة فرق مدربة وذات كفاءة عالية لضمان تشغيل آمن وفعال لهذه الأنظمة. بالإضافة إلى

ذلك، توفر الشركة خدمات ما بعد البيع التي تشمل:
ا لجدول زمني محدد لضمان عملها بكفاءة. الصيانة الدورية: إجراء فحوصات دورية لجميع الأنظمة وفقً

إصلاح الأعطال: التعامل مع أي أعطال تحدث في أسرع وقت ممكن لضمان استعادة الخدمة دون تأخير.
توفير قطع الغيار: توفير قطع الغيار الأصلية والمطابقة للمواصفات لجميع أنواع المصاعد والسلالم المتحركة وأنظمة

السلامة.
الدعم الفني: تقديم الدعم الفني المستمر للعملاء عند الحاجة، سواء عبر الهاتف أو الزيارات الميدانية.

التدريب: تدريب العاملين على كيفية تشغيل وصيانة المصاعد والسلالم المتحركة وأنظمة معدات الحرائق والسلامة
بكفاءة عالية.

Union of Arab Al Jazira offers integrated maintenance services for all types of elevators, escalators, and fire safety
systems. We provide spare parts through trained and highly skilled teams to ensure the safe and efficient operation
of these systems. Additionally, the company offers after-sales services, including:

Periodic Maintenance: Conducting regular inspections for all systems according to a specified schedule to ensure
their efficient operation.
Fault Repairs: Addressing any malfunctions as quickly as possible to restore service without delay.
Spare Parts Provision: Supplying original and specification-compliant spare parts for all types of elevators,
escalators, and safety systems.
Technical Support: Providing ongoing technical support to clients as needed, whether via phone or on-site visits.
Training: Training personnel on how to operate and maintain elevators, escalators, and fire safety systems
efficiently.





عملائنا
OUR CLIENTS



تواصل معنا      
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المملكة العربية السعودية ، جدة
Saudi Arabia, Jeddah
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